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Emne:  Invitasjon til høring - endring i abortforskriften mv. (reduksjon av 
antall abortnemnder) 

 

Kvinneklinikken i Stavanger har ikke innvendinger til at antall abortnemnder reduseres for å 
sikre god og enhetlig saksbehandling. Vi har allerede beregnet at vi har kapasitet til å 
behandle saker vi regner med vil bli overført fra Helse Fonna til oss. 

Det er viktig at reisen for nemndbehandling dekkes fullt. Vår erfaring når det gjelder mte i 
ankenemnd er at mange kvier seg svært til å reise for å få saken behandlet. Dette kan også 
gjelde regionalt og være et hinder. Nå som det er presisert at kvinnen kan velge å la saken bli 
behandlet uten frammøte vil nok stadig flere benytte seg av det. Det kan gjøre at nemnden 
ikke får så godt grunnlag for sin avgjørelse som i en reflekterende samtale med kvinnen. Vår 
erfaring er at samtalen ofte er vesentlig for saksgrunnlaget. 
 
Vennlig hilsen 
Astrid Rygh 
avdelingsoverlege ph.d.  
Kvinneklinikken 


